

Valid for tubes SharkBite PEXa, SharkBite Multilayer and accessories SharkBite NEXUS, SharkBite PRESS, for use in piping systems of hot and cold water, sanitary hot water ACS, heating and compressed air, being the beneficiary owners of the property during the term the period of validity of the warranty.

Certificate of Guarantee: RELIANCE WORLDWIDE CORPORATION (EUROPE) S.L., guaranteed by liability policy, R.C. manufacturing defects under normal conditions of use and applications according to regulations corresponding production.

Validity of Warranty: **Ten (10) years.**

RELIANCE WORLDWIDE CORPORATION (EUROPE) S.L. shall receive written notification of any issues which might be regarded as conditional subject to this Warranty Certificate before thirty (30) days from known it.

The installer or the owner of the facility, is required to minimize damage in case of loss, taking actions it deems necessary to do so. Meaning not therefore responsibility by RWC.

If issue where it is filed complaint, it shall give the company all available documentation on the underlying causes, including representative samples of the items claimed defective. In case of pipes, it must send a sample of suitable length containing the original dial. In case of accessory, it must send the package containing the data, whenever possible.

RELIANCE WORLDWIDE CORPORATION (EUROPE) S.L., repair or replace any accessory and / or piping, outlined in this document, which has been proven to be defective.

The maximum guarantee cover is ten million Euros (€ 10,000,000.00) per claim.

The warranty applies only as set forth in this Guarantee Certificate and provided items sold:

(A) They have not been exposed to temperatures and / or pressures above limitations according to the enforcement of reference or limitations specified by the manufacturer in any of its specifications.

(B) Remain in their original installation location.

(C) do not show evidence of having been handled incorrectly, they have not been damaged by freezing liquid inside, have not been used various chemical agents use for drinking water or those indicated in each application by RWC (EUROPE).

(D) they have been installed according to the installation instructions provided at all times or technical manuals.

(E) are installed and had previously been given the appropriate tab being successfully Test Pressure / Tightness mandatory, duly signed and filled in all fields of text.

(F) has submitted this certificate of guarantee, together with the pressure test sheet to fax +34 958 49 70 00 or e-mail. And always, before the date of installation bulletin issued by the installer. Being returned to the property or installer duly accepted by RELIANCE WORLDWIDE CORPORATION (EUROPE) S.L.

This warranty parts, materials and / or equipment not manufactured by RELIANCE WORLDWIDE CORPORATION (EUROPE) does not extend S.L.

Действительна для труб SharkBite PEXa, SharkBite Многослойных Металлопластиковых е и для фитингов SharkBite NEXUS, SharkBite Press, при использовании в системах трубопроводов горячей и холодной воды, горячей санитарной воды ACS, отопления и сжатого воздуха, бенефициаром данной гарантии является собственник имущества на протяжении всего срока действия гарантии.

Гарантийный Сертификат: RELIANCE WORLDWIDE CORPORATION (EUROPE) S.L., гарантирует посредством полиса гражданской ответственности устранение производственных дефектов при нормальных условиях использования и применении в соответствии с правилами производства.

Срок действия гарантии: десять (10) лет.

RELIANCE WORLDWIDE CORPORATION (EUROPE) S.L. должна получить письменное уведомление о любых инцидентах, которые могут рассматриваться в качестве условных в рамках данного Гарантийного Сертификата, не позднее тридцати (30) дней с того момента, как об этом стало известно.

Монтажник или владелец объекта обязан минимизировать ущерб в случае аварии, принимая меры, которые он сочтет необходимыми. В таких случаях RWC не несёт ответственности за принимаемые меры.

В случае инцидента, по которому подаётся рекламация, необходимо предоставить компании –производителю всю имеющуюся документацию по данному инциденту, в том числе образцы, которые заявляются как некачественные. В случае с трубами компании –производителю должен быть доставлен образец соответствующей длины, содержащей оригинальную маркировку. В случае с фитингами должна быть доставлена упаковка, содержащая такие данные, если это возможно.

RELIANCE WORLDWIDE CORPORATION (EUROPE) S.L. отремонтирует или заменит любой фитинг и/или трубу, указанную в этом документе, которые были признаны некачественными.

Максимальная сумма страхового покрытия по данной гарантии Десять Миллионов Евро (10.000.000,00€) на страховой случай.

Гарантия применяется только в соответствии с положениями данного Гарантийного Сертификата и при условии, что:

(A) Изделия не были подвержены воздействию температур и / или давлений выше ограничений, указанных в соответствующих стандартах или указанных изготовителем в любой из его спецификаций.

(B) Изделия остаются в своем первоначальном месте установки.

(C) отсутствуют доказательства того, что изделия были неправильно установлены, или были повреждены при замерзании жидкости внутри, что были использованы различные химические реагенты, отличные от используемых для питьевой воды или же от указанных RWC (EUROPE) для каждого из применений.

(D) Изделия были установлены в соответствии с инструкциями по монтажу, предоставленными в любое время или в соответствии с техническим руководством.

(E) Изделия были установлены и был предоставлен соответствующий документ, подтверждающий успешное прохождение Испытания давлением на Обязательную Герметичность, должным образом подписанный и со ВСЕМИ заполненными полями текста.

(F) Настоящий Гарантийный Сертификат вместе с документом, подтверждающим прохождение Испытания давлением на Герметичность был отправлен по факсу +34 958 49 70 00 или по электронной почте. И всегда до даты передачи собственнику приёмо-сдаточной и исполнительной документации, выданной монтажной организацией. Настоящий Гарантийный Сертификат возвращается собственнику, после заверки должным образом компанией RELIANCE WORLDWIDE CORPORATION (EUROPE) S.L.

Данная гарантия не распространяется на комплектующие, материалы и/или оборудование, не произведённое компанией RELIANCE WORLDWIDE CORPORATION (EUROPE) S. L.